

PROTOKOLL RY 15/2020

Datum: 2020-11-10

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Jocke Berg (JB), SRM
Patrik Persson (PP), SRM
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Sören Emmervall (SE), SBF

frånvarande: Jörgen Ekwall (JE), SBF

Till Officiella meddelanden: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

-
- § 225 **Mötets öppnande**
 - § 226 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 227 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 228 **Pågående ärenden**
 - § 229 **Ekonomi**
 - § 230 **Landslag**
 - § 231 **SM**
 - § 232 **Däck**
 - § 233 **Teknik**
 - § 234 **Dispenser**
 - § 235 **Öppet Rallyforum**
 - § 236 **SGA**
 - § 237 **Rallyregler**
 - § 238 **Övriga frågor**
 - § 239 **Nästa möte**
 - § 240 **Mötets avslutande**

§ 225 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 226 **Föregående mötesprotokoll**

Inget kvar från föregående protokoll

§ 227 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 228 Pågående ärenden

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil, remiss är skickad till Transportstyrelsen.

- Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen, inväntar svar från Tekniska Kommittén.

§ 229 Ekonomi

- RU har skickat in budgetförslag för 2021.

§ 230 Landslag

- Inget nytt.

§ 231 SM

- SM reglerna är klara och publiceras när Regelgruppen har godkänt dem.

- Förbundsstyrelsen har beslutat att tillståndsavgiften för SM Sprint grus/asfalt blir samma som Sprinten i SM-veckan.

- RU godkänner att MS Boden flyttar North Rally från 8-9/1 2021 till 26-27/2 2021, detta pga av strängare covidföreskrifter.

- SBF har bildat en SM-grupp bestående av representanter från RU, SRM och SBF för att hantera covid-läget.

- RU har tagit del av Domare- och Teknikerrapport från SM i Sandviken. Noterar att tilldelade sk "varningar" ej meddelats berörda tävlande enligt gällande regelverk, detta pga av TL ej informerats och kunnat agera.

§ 232 Däck

- Ny däcklista publiceras v.47.

§ 233 Teknik

- Ärende angående etanol bordlägges.

- Ärende angående "förhöjningslåda" för pedalställ skall godkännas av TR.

- Ärende angående ta kamaxel från en annan motor än den specifika modellen. Motorn skall överensstämma med den specifika bilens originalhandlingar, där kamaxeln ingår.

- TK informerar om bilar som är till försäljning som inte är korrekta i Sverige. I detta fallet en SFRO byggd bil (Sveriges fordonsbyggares riksorganisation)

§ 234 Dispenser

- Inget nytt

§ 235 Öppet Rallyforum

- RU beslutar att flytta årets Rallyforum till 2021.

§ 236 SGA

- RU beslutar att hålla ett Teamsmöte med SGA den 28/11 kl. 13-16. RU sammankallar.

§ 237 Rallyregler

- Diskuterades att uppdatera gammalt utbildningsmaterial. RU avsätter tid till detta arbete.

- SO uppdaterar bilklasser i Tävlingsregler i Rally, RY.

§ 238 Övriga frågor

-RU diskuterade med Sören Emmervall(SE) och Jörgen Ekwall (JE) om ackreditering på rallytävlingar och tilldelning samt vid behov återkallande av SBFs mediavästar.

I det aktuella fallet, incidenten i Gränna, tar SE och JE med sig för behandling. Förslag på att trycka upp nya mediavästar inför 2021 i annan färg och att SBF blir mer restriktiva. Förslag att klubbarna skall ställa krav på media, både lokala som riks, och att de ska legitimera sig på tävlingar.

-RU skickar frågan till Mellan Norrlands distrikt om träningstillstånd, angående de företag som erbjuder testverksamhet på vintervägar.

-SBF, Anna Nordqvist, har bildat en grupp, VVS Väg Vatten Skog och Snöidrotter, som jobbar för att få förmildrande covidrestriktioner i samband med tävling.

§ 239 Nästa möte

-Nästa möte 25/11 kl. 20.00.

§ 240 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh